

Title (en)
CLOSE PITCH HARNESSING DEVICE.

Title (de)
FEINSTUFIG EINSTELLBARE VORRICHTUNG ZUM ZUSAMMENSCHNÜREN.

Title (fr)
DISPOSITIF DE HARNACHEMENT A PAS SERRE.

Publication
EP 0260257 A1 19880323 (EN)

Application
EP 86902109 A 19860303

Priority
US 8600446 W 19860303

Abstract (en)
[origin: WO8705277A1] A harnessing device (100) formed by a locking head (200) and an attached, apertured and multi-section strap (300). The head (200) contains a plurality of longitudinal guide channels (210, 220) for receiving adjoiningly connected longitudinal sections (310, 320) of the strap (300) after encirclement of the items (110) to be harnessed. The head (200) also contains a plurality of deflectable internal locking tangs (250, 260), one for each section of the strap (300).

Abstract (fr)
Le dispositif de harnachement (100) ci-décrit est formé d'une tête de verrouillage (200) et d'une sangle à section multiple ajourée et attachée (300). La tête (200) contient une pluralité de canaux longitudinaux de guidage (210, 220) recevant des sections longitudinales jointes l'une à l'autre (310, 320) de la sangle (300) après avoir encerclé les articles (110) à harnacher. La tête (200) contient également une pluralité de languettes internes déformables de verrouillage (250, 260), une pour chaque section de la sangle (300).

IPC 1-7
B65D 63/00

IPC 8 full level
B65D 63/10 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 63/1081 (2013.01); **B65D 2563/106** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8705277A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8705277 A1 19870911; EP 0260257 A1 19880323

DOCDB simple family (application)
US 8600446 W 19860303; EP 86902109 A 19860303